

Simpan SSPN國家教育儲蓄月

為財務規劃做好準備



國家高等教育基金局 (PTPTN) 配合每年在10月31日欢庆的世界儲蓄日，推展“Simpan SSPN 2024年國家教育儲蓄月” (BMS)，藉以鼓勵儲蓄和鼓吹國民教育儲蓄計劃 (SSPN) 為國民儲蓄的首選。

至今已進入第7個年頭的儲蓄月活動，推展儀式同步在全國各地舉行，吉隆坡的推展儀式則是在MyTown購物中心，邀來高教基金局主席拿督斯里諾麗莎阿都拉欣和總執行長阿末達蘇基主持。

此次活動也配合9月25日的世界夢想日推展，並以“Jom Jadi Superhero



■諾麗莎阿都拉欣（左）和阿末達蘇基為高教基金局儲蓄月活動主持推展禮。

Anak Anda”作為主題，鼓舞兒童憑藉天馬行空的幻想力去求知和探索新體驗，從而發掘他們的潛能。

這個主題非常吻合高教基金局的格言“你的成功機會” (Peluang Kejayaan

Anda)，此格言呼喚兒童努力去實現他們的夢想，並為財務規劃作好準備。

推介禮安排了各種活動，如SSPN填色比賽、歌唱比賽、電子遊戲挑戰和才華比賽等。到來參觀PTPTN櫃台並選擇在國民

教育儲蓄計劃儲蓄，還可获赠特別版BMS儲蓄箱和獨家禮品。

諾麗莎阿都拉欣指出：“今年適逢國民教育儲蓄計劃滿20年。高教基金局為了確保此計劃一直成為國內最佳和具有競爭力的儲蓄計劃，面對了各種挑戰。儲蓄數字不斷顯示令人感到驕傲的攀升，至今年8月31日，其總數額達到188億5000萬令吉，戶口數目也達到654萬個，證明了它是國內最佳的儲蓄產品。”

推展禮上也頒發了感謝證書給BMS 2024的策略夥伴，以及頒獎給Cabutan WOW! 抽獎得主和以上比賽的獎品。

網站：www.ptptn.gov.my/BMS2024

(MN)

Simpan SSPN National Education Savings Month; Be prepared for financial planning

In conjunction with World Savings Day, which is celebrated annually on 31 October, the Higher Education Fund Board (PTPTN) promotes the Simpan SSPN National Education Savings Month (BMS) 2024 to encourage savings and promote the National Education Savings Scheme (SSPN) as the first choice

for national savings. Now in its 7th year, the Savings Month event was launched simultaneously across the country, with the Kuala Lumpur Launch Ceremony being held at MyTown Mall with the Chairman of the Higher Education Fund Board, Datuk Seri Nori Liza Abdul Rahim, and Chief Executive Officer Ahmad Dasuki.

The event was also held in conjunction with World Dream Day on 25 September and featured the theme "Jom Jadi Superhero Anak Anda", which inspired children to explore their potential

through their imagination and new experiences. This theme is very much in line with the Higher Education Foundation Board's motto "Your Chance to Succeed" (Peluang Kejayaan Anda), which calls on children to work hard to achieve their dreams and prepare for financial planning.

The launch ceremony featured a variety of activities such as the SSPN Colouring Competition, the Singing Competition, the Video Game Challenge and the Talent Competition.

Visit the PTPTN counter and choose to save at the National Education Savings Plan to receive a special edition BMS savings box and exclusive gifts.

Nolisa Abdul Rahim noted: "This year marks the 20th anniversary of the National Education Savings Scheme.

In order to ensure that the scheme remains the best and most competitive savings scheme in the country, the Higher Education Fund Board has faced various challenges,

and the savings figures continue to show a proud climb, reaching RM18.83 billion as at 31 August this year, with 6.54 million accounts, proving that it is the best savings product in the country.

Certificates of appreciation were also presented to BMS 2024 strategy partners, as well as prizes to Cabutan WOW! raffle winners and prizes from the above competitions.

Website: www.ptptn.gov.my/BMS2024

[20241008_N60_CHP_BZ_20_FC_simpan~sspn~national~education~savings~month~be~prepared~for~financial~planning](#)